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CODI DE VERIFICACIÓ 2O2H4Z6S002X0J0X1B3T  
 

PROCEDIMENT U451 Sessions dels Consells de Districte 

EXPEDIENT NÚM. AJT/18933/2024 DOCUMENT NÚM.  1061979/2024 

ÀREA Districte IV i V 

UNITAT Districte IV i V (La Florida, Les Planes, Pubilla Cases i Can Serra) 

 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DEL CONSELL DEL 
DISTRICTE IV 

 
L’Hospitalet de Llobregat a 18 de març de 2024 

 
Al Centre Municipal La Florida “Ana Díaz Rico” es reuneix a les 18:30 hores, en sessió 
ordinària el CONSELL DEL DISTRICTE IV corresponent als barris de La Florida i Les Planes, 
prèvia la seva legal convocatòria, sota la presidència de la Regidora Lola Ramos Zafra, assistit 
pel Secretari del Consell Sr. Manuel R. Ortiz Marchena. 
 

 

• Hi són presents a més de la Presidenta del Consell del Districte i el Secretari, 
els membres del Consell següents: 

 
Laura Garcia Manota regidora en representació del Grup Polític Municipal del PSC. 
David Sánchez-Lafuente Liria regidor en representació del Grup Polític Municipal de 
PP. 
Jorge García i Muñoz regidor en representació del Grup Polític Municipal de ERC-

EUiA. 
Jaime Padilla Rubio regidor en representació del Grup Polític Municipal de VOX. 
Juan Antúnez Barrantes en representació de l’entitat ASOCIACION DE VECINOS Y 
VECINAS DISTRITO IV. 
Cristina Navarro de Diego en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ SOLIDARIA 
“LA LLUMENETA”. 
Dionisio Arnabat Balaña en representació de l’entitat ASSOCIACIO CULTURAL 
CAPGROSSOS LA FLORIDA. 
Inmaculada Martos López en representació de l’entitat COMISSIO DE FESTES DE 
LA FLORIDA 1983. 
Javier Garrigós Barceló en representació de l’entitat L’H ORGULL ASSOCIACIÓ 
PER LA DEFENSA DELS DRETS LGTBI. 
Joan Subirà Crehuet en representació de l’entitat COORDINADORA INDUSTRIALES 
FERIANTES DE L’HOSPITALET I BAIX LLOBREGAT. 
Julia Paula Portal Fernández en representació de l’Associació de Veïns de La 

Florida. 
Lluís Esteve Garnés en representació del Pla de Regeneració Urbana Integral. 
Mari Carmen Zafra Quero en representació de l’entitat ASS. D’ACCIÓ EDUCATIVA  I 
D’ESPLAI LA FLORIDA. 
Pilar Martínez Rodríguez en representació de l’entitat ASSOCIACIO DE DIABLES I 
DIABLESSES DE LA FLORIDA. 
  

 

• No assisteixen i excusen la seva absència els membres següents: 
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Laura Alzamora Merino regidora en representació del Grup Polític Municipal de 
LHECP-ECG. 
Pedro García Centeno en representació de l’entitat PEÑA CULTURAL FLAMENCA Y 
RECREATIVA ANDALUZA ANTONIO MAIRENA. 

 

•  No assisteixen i no excusen la seva absència els membres següents: 
 
Eduardo López Cerrillo en representació de l’entitat ASSOCIACIÓ HERMANDAD 
PASTORCILLO DIVINO DE L’HOSPITALET. 
Joan Noguera Segura en representació de l’entitat GRUP SARDANISTA LA 
FLORIDA. 
Laura Crespo Mera en representació de l’entitat ASSOCIACIO PER LA JOVENTUT, 
ADOLESCENTS I PROJECTES INFANCIA (JAPI). 
Laura Atoche Ibáñez en representació de l’entitat CENTRO CULTURAL ANDALUZ 
HERMANDAD ROCIERA ROCIEROS DE CARMONA. 
Nelu Tabara en representació de l’entitat ASOCIACION DE VENDEDORES DE 
PARADAS INTERIORES MERCADO DE LA FLORIDA. 
Riany Sánchez en representació de l’entitat AMPA CEIP MENENDEZ PIDAL. 
Ana Isabel Rodríguez Pedraza en representació de l’entitat AGRUPACION 
CONCESSIONARIS  PARADES EXTERIORS DEL MERCAT DE LA FLORIDA. 
Antonio Tórtola Torres en representació de l’entitat CLUB PETANCA LA FLORIDA.  

 
Es comprova l’existència del quòrum per a la celebració de la sessió en segona convocatòria 
de conformitat amb l’art. 37-4 del Reglament Orgànic de Participació Ciutadana de L’Hospitalet 
de Llobregat, vigent, (publicat en el BOP de 25 de febrer de 2013) la Presidència, abans de 
procedir a l’examen dels assumptes inclosos en l’ordre del dia de la sessió ordinaria, dona la 
benvinguda als Consellers a la seu de la regidoria dels Districtes IV-V.  
La Presidència agraeix la participació dels consellers i disculpa les absències justificades dels 
consellers excusats.  
Es passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
1.- ACCEPTACIÓ DELS CÀRRECS PELS MEMBRES  DEL CONSELL DE DISTRICTE QUE 
NO VAN PODER PRENDRE POSSESSIÓ A LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL CONSELL DE 
DISTRICTE. 
 
Es passa al següent punt de l’ordre del dia. 
2.- APROVACIO DE LES ACTES DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA DE CONSTITUCIÓ 
DEL CONSELL DE DISTRICTE IV I DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA DE 15 DE 
NOVEMBRE DE 2023. 
S’aproven els actes sense cap esmena. 
El secretari passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
4.- PRESENTACIÓ PER PART DE JESUS HUSILLOS GUTIERREZ, TINENT D’ALCALDIA 
DE L’AREA DE SEGURETAT, MOBILITAT I RECURSOS HUMANS DE LA NOVA 
ORGANITZACIÓ DE LA GUARDIA URBANA.  
 
El Sr. Husillos comenta les novetats a la organització de la Guardia Urbana que es torna a 
organitzar tenint en compte el territori. En altres moments totes les unitats feien de tot i ara els 
agents estan adscrits al districtes fruit de que molts veïns i veïnes i entitats de la ciutat ho 
havien demanat. Es recupera la idea del policia de capçalera. 
Comptarem amb un sotsinspector i un sergent de referencia al districte y 6 caporals per als dos 
districtes i tots els agents disponibles al territori. 
Per a l’any 2024 sortiran 42 noves places i 2 agents mes que estaven a l’ajuntament fent altres 
tasques. 
Respecte als vehicles dels agents ens comenta que el mes antic te un any, s’han adquirit 15 
cotxes nous i es el mateix model que te l’ajuntament de Barcelona i com a novetat cometa 
també que aquest vehicles disposen d’un dispositiu DEA (desfibril·lador). 
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En breu s’estaran licitant diferents elements per digitalitzar el servei de la Guardia Urbana. 
Es posa en marxa una nova dinàmica de comunicació a les xarxes socials i que l’experiència 
des del mes de gener ha estat molt positiva. 
A continuació la Presidència dona la paraula als membres del Consell que vulguin intervenir. 
La Presidenta del Consell comenta que ja s’estan portant a terme reunions periòdiques amb el 
sotsinspector i el sergent fent feedback de les problemàtiques que ens transmeten els veïns i 
veïnes. 
Jorge García i Muñoz regidor en representació del Grup Polític Municipal de ERC-EUiA 
felicita l’ús de la xarxa social Instagram i demana que s’obri “X” ja que d’altres municipis mes 
petits ja fa temps que ho fan. També celebra la rectificació del model anterior deixant enrere 
una etapa d’obscurantisme amb casos com el dels Superintendent i càrrecs polítics investigats. 
Celebra la rectificació i la tornada de la proximitat al servei de la Guardia Urbana. 
Javier Garrigós Barceló en representació de l’entitat L’H ORGULL ASSOCIACIÓ PER LA 
DEFENSA DELS DRETS LGTBI demana que es posin en contacte amb la seva entitat i 
comenta que el darrer correu que te es de febrer de 2021. Han intentat posar-se en contacte 
amb la Guardia Urbana i no ha estat possible. 
David Sánchez-Lafuente Liria regidor en representació del Grup Polític Municipal de PP es 
congratula pels canvis amb la Guardia Urbana de proximitat i recorda que el PP ja va sol·licitar 
aquesta política de proximitat i la posada en marxa de l’Instagram i pregunta en quan de temps 
es digitalitzarà la Guardia Urbana. 
El tinent d’alcaldia Jesús Husillos comenta que si no s’han fet reunions amb l’entitat L’HOrgull 
que ell només pot donar resposta des de que es el responsable de la GU i reitera la seva 
disposició a reunir-se les vegades que siguin necessàries. Els policies de capçalera es tindran 
que reunir amb les entitats. 
Comenta que s’haurà de combinar la proximitat a peu i als vehicles. També s’ha reforçat la 
figura dels agents cívics i que sumaran esforços amb la GU. 
Sobre la comunicació comenta que s’està treballant però els recursos son els que son i que 
s’utilitzen per a uns temes aquest agents hauran de sortir del carrer. 
Sobre el tema dels superintendent explica que es un assumpte que esta al jutjat i que ja es 
veurà com acaba. 
Sobre les dates de la digitalització comenta que al voltant del mes d’abril podran presentar 
alguna cosa als grups municipals. Se esta provant diferent sofware i s’estan fent proves per 
avaluar especialment la seguretat jurídica. 
Per finalitzar comenta que en breu es produirà la integració definitiva del 112 el que ens 
permetrà homogeneïtzar l’atenció ciutadana.  
Es passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
3.- PRESENTACIÓ PER PART DE DAVID GOMEZ LUQUE, TINENT D’ALCALDIA DE 
L’AREA DE MANTENIMENT I SERVEIS DE LES NOVES ACTUACIONS DE MANTENIMENT 
I NETEJA. 
 
El tinent d’alcaldia explica el document que ha portat respecte a les noves actuacions que 
s’estan portant a terme a la seva àrea. 
 
Comenta que avui els arbres son un tema de salut pública, que no es poden eliminar i que 
absorbeixen partícules de CO2. 
 
A continuació la Presidència dona la paraula als membres del Consell que vulguin intervenir. 
Jorge García i Muñoz regidor en representació del Grup Polític Municipal de ERC-EUiA 
pregunta que en quines dates comencen les actuacions a La Florida i a Les Planes i David 
Gómez  comenta que ja s’està fent i que el darrer que es veu es la neteja intensiva. 
 
També diu que al carrer Almeria manquen 6 fites i que només s’han col·locat 2 i que també 
manca un senyal per que els vehicles no entrin per l’avinguda Ponent, que ho ha comunicat 
però encara no s’ha instal·lat. 
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També pregunta que si es poden plantar els arbres que se’ls havia comunicat que no es podien 
plantar arbres per la sequera i que en altres llocs s’han plantat palmeres; al carrer Cortada 
manquen arbres i n’hi ha forats per on surten rosegadors. 
 
Javier Garrigós Barceló en representació de l’entitat L’H ORGULL ASSOCIACIÓ PER LA 
DEFENSA DELS DRETS LGTBI comenta que es canviïn els contenidors que estan ubicats a 
l’avinguda Catalunya en front al CEIP Pau Vila i que n’hi ha rosegador pels voltants. 
 
Juan Antúnez Barrantes en representació de l’entitat ASOCIACION DE VECINOS Y 
VECINAS DISTRITO IV comenta que a la part de dalt de l’avinguda Catalunya, al voltants del 
numero 150 s’han trets dels parterres els arbustos que estaven plantats i ara s’ha convertit en 
un pipi can i que al carrer Reclusa i Florida n’hi ha aparcament de motos i aquestes aparquen a 
les voreres. 
Inmaculada Martos López en representació de l’entitat COMISSIO DE FESTES DE LA 
FLORIDA 1983 comenta la quantitat de punts negres als voltants dels contenidor i demana 
poda al carrer Marti Blasi ja que no es veu res 
El tinent d’alcalde respecte a la plantació de les palmeres respon que s’han tret del PDU i que 
s’han traslladat a zones a on hi ha aigües freàtiques. 
Julia Paula Portal Fernández en representació de l’Associació de Veïns de La Florida 
agraeix la sensibilitat mediambiental i que a part dels 15.000 arbres que es plantaran quines 
millores es portaran a terme. 
Jorge García i Muñoz regidor en representació del Grup Polític Municipal de ERC-EUiA 
pregunta si esta previst canviar els contenidors que no funcionen abans de la posada en marxa 
del nou contracte de neteja. 
Dionisio Arnabat Balaña en representació de l’entitat ASSOCIACIO CULTURAL 
CAPGROSSOS LA FLORIDA pregunta si s’ha plantejat que la recollida de mobles es faci a la 
nit. 
El tinent d’alcalde respon que efectivament també es fan retirades de mobles a la nit. Comenta 
que no entrarà a respondre els temes concrets i demana que a aquestes coses concretes ja es 
donarà resposta. Explica que cada reposició de fites te un cost per la ciutadania de 200€ de 
cadascuna d’elles; respecte a la poda ja s’estan fent; respecte als contenidors comenta que ha 
pres nota i es valorarà la reubicació, respecte a la proliferació de rosegador comenta que per la 
manca de pluja produeix aquest efecte. Respecte a la plantació d’arbrat respon que es pot 
plantar però només es rega si n’hi ha aigua del freàtic. 
Respecte a les accions futures comenta que l’ajuntament esta fent un esforç per adaptar-se a 
la situació del canvi climàtic i s’està elaborant un pla de transició ecològica i que farà que es  
creïn noves zones como a refugis climàtics però tot això requereix inversió. 
Julia Paula Portal Fernández en representació de l’Associació de Veïns de La Florida 
demana aquest Pla de transició ecològica i la possibilitat de participar en ell; el tinent d’alcalde li 
respon que es un tema tècnic i que no està obert a les entitats. 
Lluís Esteve Garnés en representació del Pla de Regeneració Urbana Integral comenta la 
proliferació de neveres abandonades als contenidors i pregunta si es poden rastrejar, de on 
surten; el tinent d’alcalde li respon que tot veí que canviï la seva nevera se li hauria de demanar 
el justificant de haver-la portat a la deixalleria.  
La Presidenta comenta que en aquest Consell s’ha parlat de 2 dels punts mes importants i que 
des de l’ajuntament s’ha recollit el sentit de la ciutadania. 
Es passa al següent punt de l’ordre del dia 
 
5.- PRECS I PREGUNTES 
 
No es produeix cap intervenció. 
 
I no havent-hi mes assumptes a tractar la Presidenta del Consell declara finalitzada la sessió a 
les 20:17 hores, de la qual s’aixeca la present acta per a deixar constància dels assumptes 
tractats i, si s’escau, aprovats que firma la Presidenta del Consell junt amb mi, el Secretari. 
 
 


